
ROI-0012.3.14.2011                                                                  kat. arch. A

Protokół Nr 14/2011
z posiedzenia Komisji ds. ochrony środowiska i porządku publicznego

z dnia 14 grudnia 2011 r.

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. Wprowadzenie zmian do porządku pracy komisji.

3.  Spotkanie  z  przedstawicielami  Przedsiębiorstw  świadczących  usługi  w  zakresie 

odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  na  terenie  Gminy 

Rojewo.

4. Zapoznanie się z funkcjonowaniem hydroforni na terenie gminy Rojewo

5. Wolne wnioski i zapytania.

6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia.

7. Zakończenie obrad. 

Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenia quorum (5 obecnych) dokonał Przewodniczący komisji r. 
M. Tumidajewicz.

Do pkt  2

Przewodniczący komisji r. M. Tumidajewicz odczytał porządek obrad komisji.

Radni nie zgłosili zmian, w związku z powyższym porządek obrad pozostaje bez zmian.

Do pkt 3 

Przewodniczący komisji poprosił o informację w sprawie gospodarki odpadami Przedstawiciela 
Firmy REMONDIS p. A. Dembek.

p.  A. Dembek – poinformowała radnych o zmianie ustawy o utrzymaniu  czystości  i  porządku 
gminy oraz obowiązkach nałożonych z tego tytułu na gminy.
Poinformowała zebranych o zwiększeniu odzysku odpadów do 50% w stosunku do roku 1995r., 
zmniejszeniu ilości odpadów biodegradowalnych do 50%. Poinformowała zebranych,  że Firma 
Remondis buduje regionalną instalację do przetwarzania odpadów, ponieważ od 2013r. nie będzie 
możliwości  składania  na  składowisku  nieprzetworzonych  odpadów.  Powiedziała,  że  firma 
dysponuje dużą linią sortowniczą.

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.

r. D. Siemianowska – zwróciła się z zapytaniem, w sprawie opłaty, na jakiej podstawie będzie ona 
naliczana.
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p. A. Dembek – powiedziała, że przy naliczeniu opłaty będzie brana pod uwagę ilość odpadów na 
osobę,  z  doświadczenia  gmin  ,  które  prowadzą  taką  gospodarkę  odpadowa  wynika,  że  w 
pierwszym roku ilość odpadów wzrasta 100 – krotnie.

Wójt Gminy – zwrócił się z zapytaniem, odnośnie sprawy segregacji odpadów.

p. A. Dembek – powiedziała, że warunki odbioru odpadów segregowanych musza być określone w 
specyfikacji przetargowej.

r. D. Siemianowska – zgłosiła wniosek w sprawie zorganizowania zbiórki odpadów elektrycznych 
i elektronicznych.

p. A. Nieckarz – powiedziała, że zbiórkę elektrośmieci planuje się w okresie wiosennym.

Do pkt 4

Przewodniczący komisji poprosił p. A. Bugowskiego o przedstawienie analizy i oceny kosz-

tów funkcjonowania hydroforni i wodociągów.

p.  A.  Bugowski  przedstawił  analizę  i  ocenę  kosztów  funkcjonowania  hydroforni  i 
wodociągów.

Produkcja wody w okresie I 2011 – IX 2011  – 198 528 m3

Ilość wody sprzedanej na podstawie zestawienia sprzedaży za analogiczny okres wyniosła 

139 674 m3

KOSZTY

Zakup wody:

Koszt zakupu 15 616,94zł w tym:

a) Gniewkowo – 2 053,07 zł, 725m3

b) Nieszawka – 294,56 zł.

c) Jezuicka Struga – 13 269,31zł, 7679m3

Zakup energii elektrycznej – 55 940,10zł.

Zakup materiałów – 17 810,65zł , w tym:

− zakup wodomierzy (wodomierze + obejmy) – 13 618,56zł

− zakup farb i innych materiałów +zakup wciągarki korbowej – 409,36zł.

− zakup innych materiałów (oleje, paliwa, podchloryn sodu) – 408,49zł

− zakup armatury na potrzeby usuwania awarii na sieci – 3 373,64

Dodatkowo wykonano modernizację Stacji uzdatniania wody (dostawienie 2 

odżelaziaczy) za kwotę 110 614,81zł. (inwestycja).

Wykonano w ramach inwestycji nowe przyłącze do budynku szkoły w Rojewicach – 7 

322,71zł.
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Awarie i gotowość do usuwania awarii – 31 421,64zł. (kwota obejmuje awarie usuwane 

przez firmę p. Kalińskiego (awarie i gotowość do ich usuwania)

Badanie jakości wody – 4 692,63 zł.

Opłaty za korzystanie ze środowiska – 16 158,00 zł.

Opłaty różne (opłata za dozór techniczny) – 488,25 zł.

Zadłużenie w opłatach za wodę:

Zadłużenia na dzień Kwota Odsetki
30.11.2011r 53 776zł. 6 231

Amortyzacja – amortyzację można przyjąć na poziomie, na jakim kształtowała się w 

analogicznym okresie roku ubiegłego tj. 123 145,00zł.

Urząd Gminy w Rojewie posiada podpisaną umowę na usuwanie awarii  na terenie 

gminy z Zakładem Instalacji Budowlanych – Marian Kaliński. Umowa ważna jest do końca 

br. Firma jest solidna i wykonuje usuwanie awarii sprawnie i terminowo.

Poważniejsze awarie, a było ich w okresie I 2011 – XI 2011 14 awarii, usuwano z pomocą 

Zakładu  Instalacji  Budowlanych  –  Marian  Kaliński,  zaś  drobniejsze  awarie   usunięto  we 

własnym zakresie (z wykorzystaniem pracowników interwencyjnych).

Wydano warunki przyłączenia do sieci wodociągowej dla 15 inwestorów. Większość tych 

przyłączy została wykonana. Dokonano przyłączenia części mieszkańców Osieka Wielkiego 

(Przyłubie) do sieci wodociągowej Solca Kujawskiego (5 nieruchomości).

p. A. Bugowski – powiedział, ze różnica pomiędzy ilościa wody wyprodukowanej a ilością 

wody sprzedanej wynosi 30%.

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.

r. D. Siemianowska – zwróciła się z zapytaniem, jakie czynniki mają wpływ na ubytki wody.

p. A. Bugowski – powiedział, że płukanie sieci, pobór wody przez Straż Pożarną, awarie.

r.  H.  Krzewina  –  zwróciła  się  z  zapytaniem,  odnośnie  sprawy  urządzenia  do  odczytu  i 
wydruku rachunku.

Wójt Gminy – powiedział, że urządzenie posiada złe oprogramowanie, nie było możliwości 
rozliczenia końca roku, aby urządzenie funkcjonowało musimy zakupić nową drukarkę, jest 
to koszt około 7 tys. zł.

Do pkt 5

Przewodniczący komisji poprosił o składanie wolnych wniosków i zapytań.
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r. H. Krzewina – zgłosiła sprawę źle funkcjonującej przyzagrodowej oczyszczalni ścieków w 
budynku w Płonkówku.

Wójt Gminy – powiedział, ze w momencie odbioru oczyszczalni nikogo nie było, przyłącze 
zostanie sprawdzone.

r. H. Krzewina – zgłosiła, ze mieszkańcy Błonkówka skarżą się na kanalizację, nieprzyjemne 
zapachy.

p. A. Bugowski – powiedział, że, aby kanalizacja działała właściwie musi być odpowietrzenie 
progu kanalizacyjnego.

r.  H. Krzewina – zgłosiła,  że  przyzagrodowa oczyszczalnia  ścieków znajdująca się na jej 
nieruchomości wydziela bardzo nieprzyjemny zapach.

Wójt Gminy – powiedział, że w tym przypadku będziemy zgłaszać sprawdzenie oczyszczalni 
w trybie gwarancji, na przyzagrodowe oczyszczalnie jest 3-letni okres gwarancyjny.

r. H. Krzewina – zwróciła się z prośbą o podawanie informacji sołtysom o wcześniejszym 
płukaniu  wody,  zgłosiła,  że  w Płonkówku większość mieszkańców ma stare  wodomierze, 
należałoby je wymienić.

Radni nie zgłosili więcej wolnych wniosków i zapytań.

Do pkt 5

Przewodniczący obrad zaproponował przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji 
ds. planowania, gospodarki i finansów gminy, oświaty, kultury, ochrony zdrowia i pomocy 
społecznej oraz komisji ds. ochrony środowiska i porządku publicznego z dnia 17 listopada 
2011r.

Radni 5 głosami „za” przyjęli protokół ze wspólnego posiedzenia komisji z dnia 17 listopada 
2011r.

Do pkt 6

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała          Przewodniczący Komisji 
              
      

Agnieszka Nieckarz   Mieczysław Tumidajewicz
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